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Zápis z 15. zasedání Zastupitelstva obce Třemešná, 

které se konalo dne 29. 02. 2024 v galerii kulturního domu, Třemešná 14. 

 

Přítomní: Z. Pecháček, F. Pašas, T. Salvet, R. Zahradník, P. Šperl a K. Šamajová 

Omluvena: L. Králová, R. Kocián, P. Baron 

 

1. Zahájení – určení zapisovatele 

 

Zasedání zahájil a řídil starosta obce. Konstatoval, že zasedání bylo svoláno včas a řádně, a je přítomna 

nadpoloviční většina zastupitelstva. 

 

starosta – dovolte mi, abych Vás informoval o tom, že z dnešního jednání ZO se pořizuje audiozáznam, který je 

nezbytný pro ochranu práv a právem chráněných zájmů správce nebo dotčené osoby podle § 5 odst. 2 písm. e) 

zákona č. 101/2000 Sb., o ochraně osobních údajů a o změně některých zákonů. Diktafon je statický a zabírá 

pouze prostor pro zastupitele a řečníky z řad veřejnosti. Tento záznam nebude zveřejněn na webových stránkách 

obce. Pokud fyzická osoba, k níž se osobní údaje vztahují, žádá o vypuštění osobních údajů, uplatní své právo 

ve smyslu § 21 zákona o ochraně osobních údajů. 

 

Pořízený audiozáznam slouží k přepisu zápisu zasedání zastupitelstva a po jeho vyhotovení bude vymazán. 

 

starosta určil zapisovatelem Ing. Tomáše Salveta 

 

Zastupitelstvo obce bere na vědomí. 

 

 

starosta – děkuji p. Salvetovi, že přijel z třídenního pobytu, aby zapsal zastupitelstvo a po skončení se vrací zpátky 

rekreovat. 

 

 

2. Volba ověřovatelů zápisu a návrhové komise 

starosta – navrhl ověřovateli zápisu Pavla Šperla a R. Zahradník. Dále podal návrh na složení návrhové komise: 

předseda – Pašas Filip a členové: Ing. Tomáš Salvet a Ing. Kateřina Šamajová. 

 

Návrh na usnesení: 

Zastupitelstvo obce Třemešná schvaluje ověřovatele zápisu Pavla Šperla a Rudolfa Zahradník. 

Zastupitelstvo obce Třemešná schvaluje návrhovou komisi ve složení: předseda: Pašas Filip a členové: 

Ing. Tomáš Salvet a Ing. Kateřina Šamajová. 

Výsledek hlasování: Pro: 6, Proti: 0, Zdržel se: 0 

Usnesení č. 183/15/2024 bylo schváleno 

 

Zápis z předchozího zasedání ZO byl před zveřejněním nebyl připomínkován a doplněn. 

 

3. Schválení programu 

starosta – seznámil zastupitele se zveřejněnými body programu 15. zasedání zastupitelstva 

Program: 

1. Zahájení – určení zapisovatele 

2. Volba ověřovatelů zápisu a návrhové komise 

3. Schválení programu 

4. Návrh uložení volných financí obce (prezentace SMS finance, a.s.) 

5. Rozpočtové opatření 

6. Nákup, prodej, pronájem a věcná břemena k pozemkům 

7. Darovací smlouvy č. BR/41/j/2024/HH, č. BR/42/j/2024/HH 
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8. Projekt „Revitalizace půdního prostoru na nouzové bydlení civilní obrany“ 

9. Informace starosty  

10. Diskuse 

11. Závěr 

 

starosta – vyzval zastupitele k doplnění programu. Návrhy na doplnění programu nebyly podány a nechal hlasovat 

o programu. 

 

Návrh na usnesení: 

obce Třemešná schvaluje program 15. zasedání zastupitelstva obce s těmito body: 

Program: 

1. Zahájení – určení zapisovatele 

2. Volba ověřovatelů zápisu a návrhové komise 

3. Schválení programu 

4. Návrh uložení volných financí obce (prezentace SMS finance, a.s.) 

5. Rozpočtové opatření 

6. Nákup, prodej, pronájem a věcná břemena k pozemkům 

7. Darovací smlouvy č. BR/41/j/2024/HH, č. BR/42/j/2024/HH 

8. Projekt „Revitalizace půdního prostoru na nouzové bydlení civilní obrany“ 

9. Informace starosty  

10. Diskuse 

11. Závěr 

Výsledek hlasování: Pro: 6, Proti: 0, Zdržel se: 0 

Usnesení č. 184/15/2024 bylo schváleno 

 

 

4. Návrh uložení volných financí obce (prezentace SMS finance, a.s.) 

starosta – dovoluji si zde přivítat Xxxxxxxx Xxxxxxxxxxx a Xxxxxx Xxxxxxx, aby nám představili produkt pro 

možné zhodnocení finančních prostředků obce. Obec má volné prostředky uloženy u České spořitelny a úrokové 

sazby se v budoucnu asi budou snižovat. Obec dostala návrh na výhodnější uložení finančních prostředků a dnes 

bude krátká prezentace finančního fortfolia Cyrus – klasický investiční účet, Sonseq a možnosti investice 

do dluhopisů a alternativních investicí. 

 

 
 

starosta – poděkoval za prezentaci s tím, že to zastupitelé zváží a v případě zájmu se za obec ozve. 

 

 

5. Rozpočtová opatření 

rozpočtové opatření číslo 1/2024 nemění objem rozpočtu v příjmové ani výdajové části, jedná se o 

• paragraf 3639 komunální služby a územní rozvoj položka 3111 příjmy z prodeje pozemků posílí v částce 

331.395Kč 

-paragraf 3639 komunální služby a územní rozvoj položka 2322 příjem z pojistných plnění  

• paragraf 6399 ostatní finanční operace položka 5362 platy daní a poplatků posílí v částce 22.620 Kč 

- paragraf 6399 ostatní finanční operace položka 5365 platy daní a poplatků  
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• položka 1211 daň z přidané hodnoty org. 1679 posílí v částce 25.840 Kč,  

- položka 1122 daň z příjmů PO za obec 

 

Zmíněné rozpočtové opatření číslo 1/2024 bylo řádně vyvěšeno na venkovní úřední desce i elektronické úřední 

desce k nahlédnutí. 

 

Zastupitelstvo obce Třemešná bere rozpočtové opatření na vědomí. 

 

 

6. Nákup, prodej, pronájem a věcná břemena k pozemkům 

starosta – zastupitelstvo dne 30. 11. 2023 usnesením č. 1159/12/2023 schválilo záměr pro prodej pozemků parc. 

č. 113/1zahrada o výměře 197 m2 a parc. č. 113/3 zahrada o výměře 149 m2 v k. ú. Třemešná. Cena pozemků 

podle znaleckého posudku činí 27.680 Kč, cena za odhad je 3.600 Kč a náklady na vypracování smlouvy 1.000 

Kč. O pozemky požádal pan Xxxxxxxx Xxxxx, po dobu zveřejnění se nikdo o pozemek neprojevil zájem. 

Návrh na usnesení: 

 

Zastupitelstvo obce Třemešná schvaluje prodej pozemku parc. č. 113/1 zahrada o výměře 197 m2 a parc. č. 113/3 

zahrada o výměře 149 m2 v k. ú. Třemešná panu Xxxxxxxxx Xxxxxxxx za odhadní cenu 27.680 Kč + 21 % DPH. 

Dále kupující uhradí cenu znaleckého posudku 3 600 Kč + 21% DPH a náklady spojené s vypracováním kupní 

smlouvy ve výši 1.000 Kč + 21% DPH a správní poplatek za návrh na vklad – kolek ve výši 2.000 Kč. 

Výsledek hlasování: Pro: 6, Proti: 0, Zdržel se:  

Usnesení č. 185/15/2024 bylo schváleno 

 

Pošta PARTNER 

starosta – dále projednáme poštu Parner. Je potřeba schválil pronájem prostor na provozování pošty Partner paní 

Třicátné, aby mohla poštu od 1. 4. poštu provozovat. Záměr byl zveřejněn od 26. 1. 2024 do 11. 2. 2024, nikdo 

jiný o pronájem zájem neprojevil. 

 

Návrh na usnesení: 

Zastupitelstvo obce Třemešná schvaluje pronájem nebytových prostor Kristině Třicátné, IČO 01140698, 

se sídlem Petrovická 2029/25, 794 01 Krnov v budově č. 304, která je součástí pozemku par. č. st. 401 v k.ú. 

Třemešná vše zapsáno v katastru nemovitostí vedeném Katastrálním úřadem pro Moravskoslezský kraj, 

Katastrálním pracovištěm Krnov, na listu vlastnictví č. 287 nebytové prostory v 1. nadzemním podlaží budovy 

č. p. 304 o celkové výměře 50,99 m2 sestávající se z místností č. 102, 103, 104, 106 za účelem provozování Pošty 

PARTNER za dohodnuté nájemné 7.900 Kč/rok + 21 % DPH + náklady na energie. Nájemce je dále oprávněn 

společně s předmětem nájmu užívat bezúplatně společné prostory budovy, a to přístupové schodiště a spojovací 

chodbu k předmětu nájmu. 

Výsledek hlasování: Pro: 6, Proti: 0, Zdržel se:  

Usnesení č. 186/15/2024 bylo schváleno 

 

starosta – Xxxxxx Xxxxx požádal o odkoupení pozemku parc. č. 141 zahrada o výměře 109 m2 v k. ú. Třemešná 

za účelem zřízení zahrady, pozemek se nachází u cesty naproti domu Lesů ČR Třemešná čp. 174. Pan Xxxxx je 

tady, tak jestli by se k tomu vyjádřil? 

p. Xxxxx – mám tam garáž a chci dělat střechu, tak bych jí chtěl prodloužit a postavit tam stání na auto. 

starosta – na tomto pozemku stojí kontejner, máme další dva a chtěli bychom je tam dát. Bývá tam i kontejner 

na trávu a je potřeba se tam dostat autem z levé strany. Máte žádost na 100 m2 a slyšel jsem, že by stačilo méně. 

Celé vyměření a vše okolo by mohlo být dražší než samotný pozemek. Já bych to dnes neprojednával, doporučuji 

ti zjistit na úřadě územního plánování a stavebním úřadě, zda je vůbec možné tam něco postavit. Je tam ochranné 

pásmo 6 m od potoka.  

Šamajová – doporučuji dát potom novou žádost se snížením toho prostoru. Kontejnery se tam stejně asi dají, tak 

se pak musíme domluvit, aby vám to tam nevadilo. Ať předejdeme nějakým zbytečným dohadům. 
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7. Darovací smlouvy č. BR/41/j/2024/HH a BR/42/j/2024/HH 

starosta – je potřeba schválit darovací smlouvy od MSK, smlouvy jsem vám rozeslal, jedná se o pozemky 

pod cestou na nádraží a samotnou cestu. 

 

Návrh na usnesení: 

Zastupitelstvo obce Třemešná schvaluje uzavření darovací smlouvy č. BR/41/j/2024/HH mezi obcí 

a Moravskoslezským krajem, která řeší bezúplatný převod pozemků parcela č. 2503 o výměře 280 m2 (ostatní 

plocha/silnice), parcela č. 2597/2 o výměře 455 m2 (ostatní plocha/dráha), vše v katastrálním území Třemešná, 

obec Třemešná, okres Bruntál, jedná se o pozemky pod stavbou silnice č. III/45825 vedoucí k nádraží ČD v obci 

Třemešná, hodnota předmětu daru dle jeho účetní evidence činí u pozemku parc. č. 2503 částku 4.900 Kč, 

u pozemku parc. č. 2597/2 částku 35.000 Kč, celková hodnota předmětu daru činí 39.900 Kč. 

Výsledek hlasování: Pro: 6, Proti: 0 , Zdržel se:  

Usnesení č. 187/15/2024 bylo schváleno 

 

Návrh na usnesení: 

Zastupitelstvo obce Třemešná schvaluje uzavření darovací smlouvy č. BR/42/j/2024/HH mezi obcí 

a Moravskoslezským krajem, která řeší bezúplatný převod stavby původní silnice č. III/45825, včetně všech 

objektů a příslušenství v délce 0,145 km (délka úseku k datu 1.1.2023), od km 0,000 do km 0,145 (uzlový bod 

od UB 1513A026 do UB 1513A051) umístěné na pozemku parc.č. 2503 (ostatní plocha/silnice) o výměře 280 

m2 a parc. č. 2597/2 (ostatní plocha/dráha) o výměře 455 m2, vše v katastrálním území Třemešná, obec Třemešná, 

okres Bruntál, hodnota předmětu daru dle jeho účetní evidence činí 25.159 Kč. 

Výsledek hlasování: Pro: 6, Proti: 0 , Zdržel se:  

Usnesení č. 188/15/2024 bylo schváleno 

 

 

8. Projekt „Revitalizace půdního prostoru na nouzové bydlení civilní obrany“ 

starosta – 30. 01. 2024 byla podepsaná smlouva s fa ZEDENBERGER stavební společnost s.r.o., která vyhrála 

výběrové řízení na realizaci tohoto projektu. V týdnu prací byl zjištěn v továrně zjištěn problém v místě, kde 

docházelo k zatékání. Propadly se části stropů, rozebralo se to a zjistilo se, že nad novým vybudovaným stropem 

neboli podlahou nového půdního prostoru je dřevo i zdivo napadeno dřevomorkou. Všechny napadené trámy se 

musí vyřezat a musí pryč. Jde o stropy v několika místnostech. Ty se nahradí betonovými a do podlah se položí 

železná íčka. K tomu ještě sanace zdiva, protože dřevomorka se drží ve zdivu. Těmito pracemi se nám zvýší se 

cena díla o 480 tis. Kč bez DPH. Vše je odsouhlaseno se stavebním dozorem. Je připraven dodatek č. 1 

ke smlouvě. Firma čeká pouze na naše vyjádření. 

 

Návrh na usnesení: 

Zastupitelstvo obce Třemešná schvaluje Dodatek č. 1 ke Smlouvě o dílo „Revitalizace půdního prostoru 

na nouzové bydlení civilní obrany" ze dne 30. ledna 2024 uzavřené mezi obcí Třemešná a ZEDENBERGER 

Stavební společnost s.r.o., Hašlerova 351/3, 793 95 Město Albrechtice, IČO 04492501, dodatkem č. 1 dochází 

ke změně čl. VII. Cena díla, odst. 2, který se zcela ruší a nahrazuje novým znění. Cena za provedení díla dle tohoto 

dodatku činí: 

Cena celkem bez DPH 4.667.269,87 Kč 

DPH ve výši 21 % 980.126,67 Kč 

Cena celkem včetně DPH 5.647.396,54 Kč a pověřuje starostu podpisem dodatku č.1. 

Výsledek hlasování: Pro: 6, Proti: 0, Zdržel se:  

Usnesení č. 189/15/2024 bylo schváleno 

 

 

9. Informace starosty  

starosta – poprosím pana ředitele o pár informací k dění ve škole. 

ředitel ZŠ A MŠ Třemešná – stále se snažíme dávat do pořádku všechno, co za minulé období nebylo úspěšně 

uděláno. Veškeré inventarizace ať je to účetnické inventarizace nebo fyzické inventarizace. Dohledáváme spoustu 
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věcí, chybí nám ve vyúčtování faktury, když už jsou faktury vyúčtovány, není materiál. Něco je a něco není. Se 

zřizovatelem už jsme si dojednali a postupně podáváme trestní oznámení na neznámého pachatele, kdy je plno 

věcí, které nám chybí. V současné době i to samé budeme dodělávat, týká se to fyzických inventur. Něco 

dohledáme a něco je špatně zaevidováno, věci nemají inventární čísla nebo jsou spletena. Myslel jsem si, že se 

to zvládne daleko rychleji, ale tím, jak je v tom zmatek, tak to nejde udělat. Dále naskakují takové problémy, jako 

platba nezaplacených faktur z minulosti. To už jsme částečně vyřešili, že byli nezaplacené faktury, takže to se 

všechno doplatilo. Zase bojujeme s projekty, které měly být už doúčtovány, měly být hotovy monitorovací zprávy 

a tak dál. Předchozí vedení školy mi nepředalo žádné informace ani žádné materiály. Ale atmosféra ve škole je 

příjemná, učitelé dělají a snaží se. Jediný boj je tam ohledně účetnictví. Jsme neustále pod kontrolou, stále 

dohledáváme, opravujeme.  

starosta – nejedná se o kontrolu u obce, ale o pomoc, aby vše ve škole šlapalo.  

ředitel ZŠ A MŠ Třemešná – je to pro nás velká pomoc. Chci za to veřejně p. Xxxxxxxx a p. Xxxxxxx poděkovat. 

I naše účetní je za to vděčná. 

starosta – výkazy ze školy prošly. Ještě se chci zeptat na odstupné p. Xxxxxxxx? 

ředitel ZŠ A MŠ Třemešná – ano, byla na nás poslána kontrola z inspekce práce. Bylo to na udání. Pan Xxxxx 

tvrdí, že se mu neplatilo řádně odstupné, takže jsme dohledávali to, co se dalo. Pravděpodobně to budeme muset 

uhradit. Týká se to zhruba, teď nevím přesnou částku, kolem 170.000 Kč. Byly zmatečně podané různé výpovědi, 

mezitím nějaký dodatek k dopisu, který se nedá vůbec dohledat ve škole. Takže paní inspektorka řekla, že 

předběžně to budeme muset zaplatit, abychom neplatili další náklady spojené s pokutami a teprve pak budeme 

moci soudně vymáhat po předchozím vedení školy. Každopádně ještě se obrátím na právníka, protože mám trošku 

pochybnost o právníkovi, který panu Xxxxxxxxx, bývalému řediteli radil, jestli tam je všechno v pořádku. Takže 

shromažďujeme úplně všechny materiály zase k tomuto a posíláme mu to na vyhodnocení, přehodnocení. 

Komunikujeme s inspekcí práce, jestli fakt došlo k pochybení nebo jenom nějakému administrativnímu 

pochybení anebo sepsání špatných smluv.  

starosta – protože to nejsou peníze na provoz, musíte to uhradit teďka vy sami. Já osobně jsem panu Xxxxxxxxx 

tehdy telefonoval, byl zrovna na jednání s právníkem. Později, když se vrátil zpátky, řekl, že má všechno právně 

podloženo, co se týče bývalého ředitele. 

ředitel ZŠ A MŠ Třemešná – tak to je něco, co už jsem říkal, že v tom účetnictví jsou chyby, že prostě buďto sedí 

účetně a nesedí to fyzicky. Sedí to v knihách, nesedí to ve fakturách. Prostě tady v tomto jde opravdu vidět, že to 

poslední dva a hlavně ten poslední rok nesedí. Než nastoupila paní Sovová, tak tam jsou v účetnictví opravdu 

zmatky, předělávané, přepisované, vrácené zpátky, znova zaúčtované. Čert, aby se v tom vyznal. To vše dělala 

bývalá účetní školy.  

starosta – ještě chci podat informaci ohledně topení ve škole, ve staré škole. Zjišťovala jsem, psal jsem firmě, 

která toto topení dělala. Ptali se, jestli čistíme kotel a pak mě odkázala na pána někde za Ostravou, který instaloval 

elektronické zařízení. Pán mě poslal do háje, že tady nepojede. Oslovil jsem pana Xxxxxxx, který dělá servis 

pro atmos. Když tam přijel, tak se fakt trošku zhrozil, že to je špatně. Já nejsem topenář, on taky už nevěděl jak, 

ale domluvil se s panem, který tady tuto řídící jednotku zná a pokusí se něco udělat. Poslal jsem mu všechno, 

co jsem o kotli ve škole našel a jsou tam úniky tepla. Tak asi kotel nestačí.  

ředitel ZŠ A MŠ Třemešná – je fakt, že od začátku buď topí jen vrch nebo spodek. Všichni, co tam byli tvrdí, 

že je to nějaké slepované a že to nefunguje, jak má. Není tam elektronika, která by tam měla být. Je tam dodané 

něco jiného.  

Salvet – jenom ke škole, aby to opět zaznělo. Říkám to skoro na každém zasedání zastupitelstva. Pokud se to týká 

školy, neprůkazné účetnictví ve škole se datuje od roku 2020. Nejde to za současným vedením školy ani 

za současnou účetní, ale vedení školy a účetní dělají všechno proto, aby se ty chyby z předchozích let od roku 20 

nějakým způsobem napravily.  

starosta – bohužel se nedá udělat za účetnictví tlustá čára a začít rok 2023 zvlášť. Všechno navazuje na sebe, 

takže ty problémy ještě asi nějaké budou. 

ředitel ZŠ A MŠ Třemešná – je to škoda, brzdí nás to v současném rozvoji, protože se musíme vracet a dohledávat 

věci. Jsou jiné věci, kterými bych se chtěl jako ředitel zabývat a posunout dopředu. Bere mi to prostor a čas, až 

mě to mrzí i vzhledem k učitelům, u kterých taky cítím, že bych je měl více v něčem podpořit, někde v něčem 

pomoci. 
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starosta – společnost Nordic, která tady provozuje internet, se na nás obrátila s tím, že by chtěla v rámci rozšíření 

kvality internetu si zřídit svoje takové centrum a to v domě č.p. 90 v půdních prostorách. Jednalo by se o to, 

že na střeše by mělo být pár malých antén, nic složitého a pod střechou by měli zařízení, které by nám šířilo 

Signál. Máme už na budově školy a kulturním domě. Myslím si, proč nevyjít vstříc. Internetem má větší rychlost 

a lepší kapacitu. Myslím si, že pokud už to máme tady na 2 na 3 budovách, že není problém jim povolit, aby to 

měli na další budově. Poslali nám smlouvu a navrhuji usnesení.  

 

Návrh na usnesení: 

Zastupitelstvo obce Třemešná schvaluje umístění veřejného prospěšného zařízení telekomunikační technologie 

provozovatele Nordic Telecom Regional s.r.o., IČO 04593332, se sídlem Jihlavská 1558/21, 140 00 Praha - 

Michle v půdních prostorách bytového domu čp. 90 v obci Třemešná, umístěného na pozemku parc. č. st. 306, 

vše v k.ú. Třemešná, zapsané na LV 287 u Katastrálního úřadu pro Moravskoslezský kraj, Katastrální pracoviště 

Krnov a pověřuje starostu podpisem smlouvy. 

Výsledek hlasování: Pro: 6, Proti: 0, Zdržel se:  

Usnesení č. 190/15/2024 bylo schváleno 

 

starosta – na obec se obrátilo sdružení s dotazem, jaký má obec kastrační program. Podobně se dotazovaly 3 

obyvatelky obce Třemešná na zřízení kastračního programu volně se pohybujících koček. Na obec se doposud 

nikdo neobrátil se žádostí o odchyt toulavých koček ani se žádosti o kastraci. Kastrační program využívají 

především města a ne malé obce. Není to jednoduché, chytit kočku, když nikdo neví, komu patří a vykastrovat ji. 

Obec bude platit někomu za kastraci? Musím odepsat na dotaz, takže jsem to předložil zastupitelům, ať se k tomu 

vyjádří. Myslím si, že bychom to měli řešit případ od případu, pokud někdo bude mít zájem a řekne, kde je 

opuštěná kočka, budeme se snažit ji odchytit a vykastrovat.  

Salvet – je to přesně jak to říkal Zbyšek. Města mají nějaké svoje kastrační programy. Většinou řeší lokality, kde 

jsou nějaké přemnožené, opuštěné či toulavé kočky a ty kočky nějakým způsobem obtěžují obyvatele. Jako třeba, 

že chodí kálet do mateřských školek nebo někde, kde je nákupní centrum a tak dále. Prostě tam, kde skutečně 

těm občanům vadí. Já nevím, jestli na vesnici a konkrétně tady u nás v Třemešné, je takové místo, kde se soustředí 

nějaké opuštěné kočky, které bychom museli řešit kastrací a řešit nějakou lokalitu. Tady bych se nejdříve 

přimluvil k tomu, aby obyvatelé identifikovali takovouto lokalitu. Pomohli nám identifikovat opuštěné kočky 

a pak v případě, že by se obec rozhodla ke kastraci, aby zajistil náhradní péči po dobu rekonvalescence těm 

kočičkám, které by byly kastrovány. Zkrátka navázat spolupráci s těmi lidmi, pak by k tomu obec možná 

přistoupila. Nutno říct, že kastrace není zadarmo. Ale pokud se tito lidé, kteří píšou někam na nějaký spolek, 

který chce od obce nějaké příspěvky, tak si myslím, že bychom to řešit přes spolek asi nemuseli. Že budeme dávat 

nějaké příspěvek na nějaký kočky, nějakému občanskému sdružení nebo spolku, který z toho tímto způsobem 

žije.  

starosta – tak taky si myslím, že pokud bude třeba řešit nějakou opuštěnou kočku, budeme to řešit individuálně. 

Pisatelka napsala, že problém s kočkami je na salaši. Bylo řečeno, že je krmí p. Xxxxxx. 

Salvet – předpokládám, že p. Xxxxxx je chovatelem těch koček a obec nemůže kastrovat kočky kteréhokoliv 

chovatele. On, jako chovatel se musí k tomu postavit. 

starosta – pokud člověk pravidelně krmí kočky, i když nejsou jeho, tak se stává chovatelem a měl by se o ně 

postarat. Takže odpovím, že, kastrační program řešit nebudeme, situaci budeme řešit individuálně.  

 

starosta – Den obce – rozeslal jsem vám navržený program kulturní akce „DEN OBCE TŘEMEŠNÁ“, který se 

bude konat dne 27. července 2024, program byl opětovně navržen agenturou Rascals Agency.  

Zahradník – nic jsem nedostal, aspoň o tom nevím. 

starosta – nedostal? Může se to stát, pokud tomu tak bylo, tak omlovám se. Předkládám navržený program. 

 

Návrh na usnesení: 

Zastupitelstvo obce Třemešná schvaluje program kulturní akce „DEN OBCE TŘEMEŠNÁ navržen agenturou 

Rascals Agency. 

Výsledek hlasování: Pro: 5, Proti: 0, Zdržel se: 1 (R. Zahradník) 

Usnesení č. 191/15/2024 bylo schváleno 
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starosta – za úkol jsem měl z minulého zastupitelstva, vypracovat seznam nepotřebného majetku. Jedná se o 4 

věci: vozidlo Škoda 706 RTHP CAS 25, rz OP 8916, naceněno na 25 tis Kč, motocykl Moped KORADO, typ 

216000, naceněno na 10 tis Kč, automatický kotel na uhlí Benekov, typ Cosmo THERM U 35, rok výroby 2015, 

naceněno na 20 tis Kč, trezor tzv. popelka, naceněno na 3 tis Kč.  

U těchto věcí, co jsou na prodej, se nedělal žádný znalecký posudek, abychom neplatili zbytečné peníze. Ceny 

jsou stanoveny formou odborných vyjádření osob, které se tímto zabývají. Ceny byly porovnávány i s cenami 

na bazarových serverech. Prodej by byl řešen obálkovou metodou, kdo nabídne největší částku. Nabídky by bylo 

možno zaslat na obec do 30. dubna. Podmínky a podrobnosti budou vyvěšeny na úřední desce obce. Abychom 

mohli věci prodat, je třeba zrušit usnesení č. 372/26/2021, přijaté dne 25. 03. 2021 na 26. zasedání ZO obce. 

 

Návrh na usnesení: 

Zastupitelstvo obce Třemešná ruší usnesení ZO č. 372/26/2021 ze dne 25. 03. 2021. 

Výsledek hlasování: Pro: 6, Proti: 0, Zdržel se:  

Usnesení č. 192/15/2024 bylo schváleno 

 

starosta – navrhuji nové usnesení na prodej 4. věcí. 

 

Návrh na usnesení: 

Zastupitelstvo obce Třemešná schvaluje záměr prodeje 

ve smyslu ust. § 39 odst. 1 zákona č. 128/2000 Sb., č. zákon o obcích, ve znění pozdějších předpisů zveřejnění 

záměru prodeje nepotřebného movitého majetku obce, jedná se o majetek obce přebytečný, který je opotřebený, 

použitý, nelze ho reklamovat. 

1. vozidlo Škoda 706 RTHP CAS 25, rz OP 8916, za minimální nabídkovou cenu 25.000 Kč včetně DPH. 

2. motocykl Moped KORADO, typ 216000, rok v. 2000, za minimální nabídkovou cenu 10.000 Kč včetně 

DPH. 

3. automatický kotel na uhlí Benekov, typ Cosmo THERM U 35, rok výroby 2015, za minimální 

nabídkovou cenu 20.000 Kč včetně DPH. 

4. trezor tzv. popelka, za minimální nabídkovou cenu 3.000 Kč včetně DPH. 

Prodej bude uskutečněn obálkovou metodou, nejvyšší nabídce, hodnocena bude celková cena včetně DPH. 

Podmínky budou zveřejněné na úřední desce obce. 

Výsledek hlasování: Pro: 6, Proti: 0, Zdržel se:  

Usnesení č. 193/15/2024 bylo schváleno 

 

starosta – dále tu máme k prodeji zhruba 200 židlí, které byly v kulturním dome. Židle, jsou vyřazené a dneska 

jsou uskladněny v dřevoslohu. Jsou tam i střešní plechy, které byly na objektu továrny. Jejich hodnota je vcelku 

nepatrná a o prodeji může rozhodnout starosta. Info o tomto prodeji nebude zveřejněno na úřední desce. S vámi 

se chci domluvit o návrhu prodeje těchto židlí a plechů. Navrhuji prodat židle za 50 Kč za ks a plech 1 m x 0,5 

m za 25 Kč včetně DPH za 1 ks plechu. Cena šrotu za plech je okolo 20 Kč. Zájemci z řad občanů obce se mohou 

obrátit na obec. U továrny jsou desky napadené dřevomorkou, Pokud bude mít někdo zájem, může si je odvést.  

starosta – řešení dotací spolkům bychom nechali na příští zasedání zastupitelstva. Žádost podalo TJ. Vím, že se 

u nich změnil předseda. Změna zatím není na justice provedena, Stejně tak i u SRDPŠ. Žádosti musí obsahovat 

výpisy s platnými statutáry. Dále poslalo žádost MS Třemešná ve Slezsku na 25 tis. Kč a žádost MS Viktor 

na částku 7.800 Kč. Včelařům bylo poskytnuta dotace 3 tis. Kč 

 

starosta – v obci probíhají ořezy 10 lip fa p. Xxxxx, který má školení arboristy. Několik stromů z důvodu 

zdravotního stavu, budou muset být pokáceny. 

 

starosta – v obci se bude rekonstruovat chodník naproti p. Xxxxxxx, který vede k mostku přes potok. Dále se 

musí zajistit pasportizace odvodu povrchových vod u okálů, aby se mohlo pokračovat v projektu lokalitu II u 

hřbitova. 
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starosta – rozeslal jsem PD na kabiny u sportovního areálu. Malá změna je provedena na místě plechové garáže. 

která je postavena na černo.  

 

Šperl – finanční výbor provedl kontrolu čerpání dotací spolků z rozpočtu obce Třemešná za rok 2023. Dánský 

spolek vyčerpal 54,5 tis. Kč, MS Třemešná ve Slezsku 25 tis. Kč a SRDPŠ 25 tis. Kč a TJ Sokol Třemešná 119,5 

tis. Kč. Ke kontrole byly spolky předloženy smlouvy a výdajové doklady. Závěrem potvrzujeme, že dotace byly 

využity řádně a v plné výši.  

 

Šperl – obec rozjela demoverzi komunikační systém Munipolis. Bylo to prezentováno na webových stránkách 

obce. Od 01. 4. 2024 obec najede na oficiální verzi. Jedná se o program, který bude občanům posílat zprávy do 

emailů nebo chytrých telefonů o krizových situacích, kulturních akcích a dalších. Beseda o tomto systému se 

chystá i na setkání důchodců. Myslím si, že je to dobrý program, který budeme všichni využívat. Munipolis je 

propojem se seznamem.cz, takže lidé uvidí zpráva i z okolních obcí. 

starosta – s tímto programem pracuje už více obcí a za poskytnuté informace nemusíme platit. Informace se 

posílají lidem, kteří se zaregistrují, velmi rychle. 

 

Návrh na usnesení: 

Zastupitelstvo obce Třemešná schvaluje objednání a poskytování služeb komunikačního systému Munipolis. 

Výsledek hlasování: Pro: 6, Proti: 0, Zdržel se:  

Usnesení č. 194/15/2024 bylo schváleno 

  

starosta – dnes odpoledne přišla žádost LČR, s.p. Jedná se o rekonstrukci cesty okolo školky p. Machaly. Docesty 

zasahuje 1 m2 lesního pozemku ve vlastnictví obce. LČR, s.p. žádají o odkoupení částí pozemku dle zpracovaného 

geometrického plán, potřebného k realizaci této stavby.  

 

Návrh na usnesení: 

Zastupitelstvo obce Třemešná vydává souhlas jakožto vlastník pozemku p.č. 285 v k.ú. Rudíkovy s jeho 

rozdělením dle GP č. 241-132/2003 a vydává souhlas k trvalému odnětí nově vzniklého pozemku p.č. 285/2 v k.ú. 

Rudíkovy o výměře 1 m2 z pozemků určených plnění funkci lesa. 

Výsledek hlasování: Pro: 6, Proti: 0, Zdržel se:  

Usnesení č. 195/15/2024 bylo schváleno 

 

starosta – ve čtvrtek se budou svážet plastové láhve. Chtěl bych požádat, aby pytle s platy byly dány před domy 

do 9 hod. Zaměstnanci je pak budou svážet a pokud nejsou pytle včas před domy, musí se vracet a sbírat je znovu. 

Ti lidé, co je dávají strašně pozdě, pak nadávají na svoz. Pomáhal jsem svážet pytle dvakrát a vždycky se to stalo. 

Upozornění bude opakovaně vyhlášeno v místní rozhlase.  

 

 

10. Diskuse 

 

 

11. Závěr 

starosta – děkujeme. 

 

 

 

 

Zbyšek Pecháček         Filip Pašas 

starosta obce          místostarosta obce 
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Pavel Šperla          Rudolfa Zahradník 

ověřovatel zápisu         ověřovatel zápisu 


